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Abstract (en)
The sanding device consists of a support part which is movable relative to the surface, carries abrasive material and has suction passages, leading
out at a working side, for extracting abrasive dust by means of an external extraction device. To improve the extraction capacity, the orifices of the
suction channels are arranged in first surface areas of the working side which are offset in a recessed manner to the inside relative to abrasive
second surface areas of the working side. In this arrangement, each first surface area having the orifices of the suction passages is a base of a
recess in the working side. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Schleifkörper für die Bearbeitung von Oberflächen, insbesondere Holzoberflächen, besteht aus einem relativ zur Oberfläche bewegbaren,
Schleifmaterial tragenden Trägerteil, das an einer Arbeitsseite ausmündende Saugkanäle für eine Schleifstaubabsaugung mittels einer externen
Absaugeinrichtung hat. Zur Verbesserung der Absaugleistung sind die Ausmündungen der Saugkanäle in ersten Flächenbereichen der Arbeitsseite
angeordnet, die gegenüber schleifenden zweiten Flächenbereichen der Arbeitsseite nach innen vertieft abgesetzt sind. Dabei ist jeder die
Ausmündungen der Saugkanäle aufweisende erste Flächenbereich ein Boden einer Vertiefung in der Arbeitsseite.
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